

## FedEx ID Node Manual

If pull tab is present, remove tab to activate.  
Otherwise, ID Node is active upon receipt.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference; and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage; 2) l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.“

### RF EXPOSURE

All transmitters regulated by IC must comply with RF exposure requirements listed in RSS-102 - Radio Frequency (RF) Exposure Compliance of Radiocommunication Apparatus (All Frequency Bands). Currently this device is approved for use when a distance of greater than 20 cm can be maintained between the antenna and users.

### EXPOSITION RF

Tous les émetteurs réglementés par IC doivent être conformes à la norme RF Exigences d'exposition listées dans RSS-102 - Radio Frequency (RF) Conformité à l'exposition de Radiocommunication Appareil (toutes les bandes de fréquences). Actuellement, ceci Le périphérique est approuvé pour une utilisation si une distance de plus de 20 cm peut être maintenue entre l'antenne et les utilisateurs.

### Certifications:

FCC ID: 2AKUX-ID1

IC: 22325-ID1